

---

**A P A**

*Please check the appropriate box:*

**B P P**

<i>Hanyu Pingyin</i>			

**C A Q**

**S**




請將此申請表填妥，寄往下列郵寄地址：香港中文大學入學處（可與香港中文大學入學處聯絡）

with your

In order to facilitate subsequent correspondences, please complete the following mailing labels and return this sheet with your application form.

姓名  
name  
地址  
address

姓名  
name  
地址  
address

姓名  
name  
地址  
address

第一部分  
Section I

申請人姓名  
Name of

擬報讀  
Postgrad

學部  
Address

第二部分  
Section II

1. 台端請  
For h

2. 請就  
How w  
or othe

智

對擬攻  
之知

中文

英文

主

毅

判

從事  
研究

國立中央大學  
National Central University

附錄  
附錄

：吳  
：吳

Yang Kang

Diploma

大學文憑  
university diploma

：吳  
：吳

Attachment  
Average  
to be  
Please refer

File Name  
the  
Judgment

3. 台端認為申請人之學術能力能準確地反映其學術研究之能力？  
 In your opinion, is the applicant's scholastic record, as you know it, an accurate index of his / her scholastic ability?  
 能 Yes  否 No

若答案是「否」者，請簡明扼要地說明申請人之獨立研習或研究工作表現。  
 If your answer is "No", please explain briefly, possibly with reference to the applicant's performance in independent study or in research programme.

4. 請提供台端認為有助評估申請人之評語。如有需要可另附紙張書寫。  
 In the space below, please provide any comment you think will be of assistance in assessing the applicant. A separate sheet may be appended if necessary.

5. 台端會否推薦申請人攻讀該課程？  
 Would you recommend the applicant to pursue postgraduate studies for the programme applied for?  
 極力推薦  可以推薦  不予推薦   
 Highly recommend Recommend Not recommend

姓名 Name \_\_\_\_\_ 職位 Position \_\_\_\_\_  
 (請用正楷填寫) (block letters)

大學/工作機構名稱 Institution \_\_\_\_\_

通訊地址 Correspondence address \_\_\_\_\_

電話 Telephone no. \_\_\_\_\_ 電郵地址 E-mail address \_\_\_\_\_

簽名 Signature \_\_\_\_\_ 日期 Date \_\_\_\_\_

附註：此推薦書乃機密文件，填妥有關資料後，請直接寄交有關學部 / 課程（聯絡地址見第一部分），或密封後由申請人逕寄有關學部於需要時或會直接聯絡台端。此推薦書將於遴選過程完畢後立即銷毀。

Note: This is a strictly CONFIDENTIAL document. It should be sent directly to the relevant Division / Programme (please refer to Section I for the correspondence address) as soon as possible or not later than two weeks after the application deadline, or put in a sealed envelope and forward to the applicant for sending to the concerned. The Graduate School or Graduate Division concerned may contact you if necessary. This Confidential Recommendation will be discarded once the selection process has been completed.